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Abstract (en)
The connector has an assembling unit comprising a lever (3) and an articulation axis (Y2) that is passed through an outlet (2) and spaced from
another articulation axis along and/or transversal to a longitudinal axis. The lever has an end articulated around the axis (Y2), and a bent end (32)
remote from the former end. A wire clamp (1) has a free end (12) comprising an external surface (121) inclined for transforming rotation torque
applied to the lever around the axis (Y2) into received support force of the bent end of the lever and for closing the clamp, during assembling phase.

Abstract (fr)
L'invention concerne un connecteur destiné a équiper un cable multiconducteur et comprenant au moins une prise (2), une pince serre-fils (1)
formée d'une partie (11) liée a la prise et d'une partie libre (12) articulée sur la partie liée, et des moyens d'assemblage. Selon l'invention, les
moyens d'assemblage comprennent un levier (3) articulé autour d'un axe d'articulation (Y2) porté par la prise (2) et distant de I'axe d'articulation de
la pince, ce levier présentant une extrémité recourbée (32), propre a exercer sur la surface externe (121) de la partie libre (12) de la pince une force
d'appui sollicitant la pince (1) en fermeture en réponse a I'application, sur le levier (3), d'un couple de rotation autour de I'axe d'articulation (Y2).
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